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Kdo přijel nelitoval. Takové jsou návštěvnické ohlasy, které jsme zaznamenali. Kdo nepřijel, 
může to napravit za rok, ale vraťme se ještě k tomu letošnímu ročníku. Na střípky z mailové 
pošty, naváže pohled ze zorného úhlu  zotavujícího se pořadatele.  
V reakcích přišly  vesměs pochvaly – až nápadně se objevovalo slovo „super“:  
 .. „festival byl jako vždy super. Je to šrumec, spousta lidí, překvapení, aktivity, v tělocvičně krásně 
chrápou ti, co jim jde spát, řízek se salátem za 53,-, zase jsem byl, kde jsem nikdy nebyl, a zjistil že 
spousta věcí jde, když se chce“... Vašek Šimek 
.. „festival opět super, už se těším na příští ročník“...  Milan Jalový 
...“festival bol super, už sme sa dávno tak dobre nebavili“.... Stanka a Juraj  
Ale i např.:  ..“t eda já si vůbec nic nepamatuju. Jste mi asi do těch pár panáků něco namíchali“...  Pítrs 
Na devátém ročníku nechyběly programové novinky. Zřejmě tou nejúspěšnější byla  šifrovačka 
Megbolundul  (http://www.megbolondul.ic.cz/), která se, věřím, stane každoroční oblíbenou 
součástí festivalu. Se zájmem se setkal  slackline, naopak krokem vedle bylo zařazení Rockového 
kotle. Potěšilo zapojení do soutěže NaFEST,  které snad patří mezi neformální vrcholy Rajbasu. 
Rosomák slíbil, že začne zpracovávat archiv a zorganizuje Ozvěny NaFESTu někdy během roku na 
Ulitě. Rekordní počet filmů zaznamenala soutěž Okem dobrodruha a účastníci běhu do vrchu si 
pochvalovali výbornou  atmosféru Grena běhu. Z účinkujících hostů nebudu nikoho jmenovat, 
protože označit některou projekci za nejlepší snad ani nejde. Každý programový blok si našel své 
diváky a nějak si začínáme zvykat, že se v sobotu promítá na dvou sálech. Dobře víme, že tenhle 
festival dělají festivalem hlavně samotní diváci. Že jich přišlo a přijelo, ze všech koutů republiky i 
Slovenska zase spousta, těší stejně jako přítomnost opravdických osobností světa outdooru. No, 
abych jen nechválil, tak jsme zaznamenali kritiku zbytečně zakouřených prostor v předsálí Dělňáku. 
Do příště se polepšíme a k nelibosti kuřáků, se zde již během dne kouřit nebude.    
Takže DÍKY VŠEM , kdo přijeli a podělili se o své zážitky, všem obětavým pořadatelům, 
samozřejmě taky sponzorům a partnerům  včetně  představitelů města Blansko.  
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